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Housing and communal services are an economic sector that ensures the functioning 
of residential buildings (houses), water supply networks, heating networks, etc, and 
structures that create safe, convenient, and comfortable living conditions for people. 
The features of housing and communal services and the services provided by them 
as an object of study are described from the point of view of structural changes for 
systematization and ordering of elements and structures with the properties of interest. 
The purpose of the study is to differentiate the subject area of quality management in 
housing and communal services for the subsequent formation of evaluation criteria and 
indicators.
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Всемирный день стандартов отмечается ежегодно 14 октября, его основная задача — 
обратить внимание общественности на важность усилий тысяч экспертов во всем 
мире, связанных с созданием единых стандартов

В программе главного отраслевого события осени в России, приуроченного 
ко Всемирному дню стандартов, — Всероссийское совещание представителей технических 
комитетов, а также конференция «Стандартизация для целей опережающего развития 
и технологического лидерства». В мероприятии приняли участие руководители, эксперты 
и представители Росстандарта, Минпромторга России, технических комитетов, бизнеса 
и научного сообщества. 
Традиционно состоялась торжественная церемония награждения победителей конкурса 
на соискание Общероссийской общественной премии «Стандартизатор года».
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